
Országgyű lés Hivatala

Irományszám :

Érkezett : 2017 OKT 17,
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a

Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Önök miatt nem m űködik az ÖBB Railjet szerelvényein a wifi szolgáltatás? ”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az utasok részérő l évek óta visszatérő panasz, hogy az egyébként a hazainál lényegesen jobb

szolgáltatásokat és tisztább körülményeket biztosító ÖBB Railjet szerelvényeiben a

hegyeshalmi határátkelő után megszűnik a wifi szolgáltatás . Ez korábban is bosszantó tény
volt, azonban az európai roaming díjak eltörlése után végképp érthetetlen .

Mindezek alapján kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat, hogy a fenti probléma az Önök, a
MÁV vagy az ÖBB utas ellenes magatartása miatt állhat fel ?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . október 16 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán és Ander Balázs
országgyű lési képvisel ő

Magyar Zoltán

Jobbik Jobbik
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